

Plats: Hos Gunilla, Skinnarviksvägen 14

Deltagare: Gunilla Silverberg, Mikael Nyström, Jarl Risberg, Åke Stridh, Reid Cederlund, Jens Lundsten, Margareta Vogel.

1. Mötets öppnande

Ordf Gunilla öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

2. Val av mötesordförande, mötessekreterare o justerare.

Till mötesordförande väljs Gunilla, sekreterare Margareta och justerare Jarl.

3. Dagordningens godkännande

Dagordningen godkännes.

4. Föregående styrelseprotokoll 2024-06-23

Godkännes.

5. Möte med planarkitekt 25/6

Viktoria Eklund hade kallat till möte med Gunilla, Gösta och Ia Oredsson. Länsstyrelserna har höjt "nivån" till 3,9 m och därför är den nya detaljplanen inte klar. Det innebär att 11 fastigheter kommer att ligga kvar i den gamla detaljplanen.

Man har även lagt till nya områden som saknar garanterad tillfartsväg om havsnivån stiger till 3,9 m. Dessa fastigheter hindras att t ex bygga större hus om de ligger kvar i den gamla planen.

För att dessa fastigheter ska säkras en godkänd infartsväg så vill kommunen att vi presenterar en plan.

- **Skinnarviksvägen** – inget större problem, ligger inte så lågt.
- **Håanabbsvägens yttre del** – serverar de flesta. Planarkitekten visade på en möjlighet att bygga en ny väg framför Jens´ tomt.
- **Flintholmsvägen är det stora problemet.** Måste troligen dras en ny väg, möjligen tillsammans med Bökeviks fiskeläge?
- Enskilt område – marken som ska användas för vägar tillhör markägarna som sagt ok.

- Enligt planarkitekten är det inte otroligt att det i framtiden kommer att finnas pengar att söka till sådana projekt.
- Om vi kan göra en plan och ansvara för arbetet så kommer dessa fastigheter att kunna ingå i den nya detaljplanen.

Följande diskuteras vid dagens möte:

I våra stadgar står det inte att vi ska projektera vägar – bara underhålla vägar. Stadgarna säger även att föreningen ska yttra sig i frågor avseende anläggning av nya vägar.

Kan vi kolla upp med Föreningen Enskilda Vägar? Detta är ett större problem, som rör långt fler än bara vår förening. Vi ser flera lösningar rörande nya vägar, men ansvars- och kostnadsfrågan måste utredas först. Dessutom tillkommer ju även en stor fråga kring VA och fiber, när man lägger om vägar.

Kommunen ansvarar för att informera fastighetsägarna, något som inte är gjort än.

Beslut:

Gunilla ger en översiktlig lägesbeskrivning på årsmötet.

Utifrån vårt samordningsansvar bjuder vi in planarkitekten till ett möte i höst.

6. Årsmötet – förberedelser

- Inkommen motion avseende blommande vägkanter från Ann-Karin Thorén, Mary Mathiasson och Monica Oredsson.

Först behövs en inventering. Det är ett kontinuerligt arbete som ska utföras. Gräset ska skäras av och samlas in.

Trafiksäkerheten måste prioriteras. Väg-områden, som vi klipper för att säkerställa god sikt, utgörs av en säkerhetszon som ska klippas. Inom dessa områden finns diken och vägren. Det får i första hand bli andra områden/partier, som man skulle kunna använda för blommande vägkanter.

Förslag till beslut: Bilda en arbetsgrupp som tar på sig en inventering som tar hänsyn till trafiksäkerheten. Därefter kan gruppen återkomma till styrelsen med förslag på sträckning och kostnader.

- Verksamhetsberättelsen. Godkännes av styrelsen med olika justeringar. Därefter sänds den ut med kallelsen till årsmötet.

- Bökeviksvägens samfällighetsförening. Åke informerar. Samfällighetsföreningen har möte en vecka före vårt årsmöte. Det har inkommit en motion från sju boende längs grusvägen upp till skogen, som de inte vet hur de ska hantera. Problemet rör en tillträdesväg för de hus som ligger bakom fiskarstugorna. Den vägen är inte med i föreningen. De 7 boende vill ha med vägsnutten i föreningen. Åke förklarar att det beslutet kan man inte ta, det är en juridisk förening. Ekonomisk fråga: kostnaden för ny förrättning samt kostnaden för iordningsställande. Åke menar att vi gärna kan se att de kommer med i föreningen, men det ska vara kostnadsneutralt. SIF ska inte vara med och betala.

-

Informationspunkt på årsmötet:

- Bökeviksvägens samfällighetsförening. Åke föredrar.
- Adressregistret: Tomt nr 50 finns tre gånger. 102 fastigheter finns i dagsläget enligt lantmäteriets karta. Jarl justerar registret.
- Lars Malms brev till styrelsen avseende trivselpeng. Han kommer att ta upp frågan under övriga frågor.
- Johan Kvist på Håanabbsvägen arbetar på Axis communications. Han jobbar med kameraövervakning. Johan kommer inte att föredra något på årsmötet – men är beredd att svara på frågor rörande teknikaliteter kring kameror och larm.
- Reid tar upp frågan om stölderna. Vi kan inte notera någon ökad stöldfrekvens i vårt område. Vi håller oss fortsatt informerade om det förebyggande arbetet i Trolleboda. Det verkar som om fler har satt upp kameror. Frågan tas inte med i verksamhetsberättelsen.
- Kallelsen utsänd 7/7. Ytterligare material sänds nu ut; verksamhetsberättelse och motionen.

- Ekonomi – vid årsmötet tar vi upp att vi kommer att se över kostnaderna och avgiften till nästa årsmöte för en eventuell större höjning då. Det är mer trafik och slitage på vägarna. Jens tar all ekonomi under den punkten.
- Stadgar; - egen punkt före övriga ärenden! Plus Åkes genomgång av automatiskt medlemskap

7.Övrigt

- Nästa årsmöte: 27 juli 2025 kl 10.00.
- Jarl berättar att Johan Mathiasson informerar på hemsidan – man kan spela disc-golf på ängen.
- Vi träffas på lördag em ev för att ställa i ordning lokalen. Annars ses vi vid 8.30 på söndagen. Gunilla mejlar.
- Nästa möte blir efter årsmötet, ett konstituerande möte med nya styrelsen, i Saxemara.

8.Mötet avslutas

Ordf tackar för idag och avslutar mötet.

Margareta Vogel, sekreterare

Gunilla Silverberg, ordförande

Jarl Risberg, justerare